

**FORM 4B**

**CERTIFICATE OF SERVICE BY SHERIFF**

Information N<sup>o</sup>:

PROVINCIAL COURT OF  
NEW BRUNSWICK

(Provincial Court Office of )

*(New Brunswick Rules of Provincial Court Practice)*

I, (full name), Sheriff (or Deputy Sheriff as may be) for the County of , certify that on the day of , 20 , at a.m. (or p.m.):

- (1) I served the defendant , by leaving a copy of this document with .
- (2) I was able to identify the defendant by means of the fact that .

*or where service was made under Rule 4 inclusive:*

- (2) I was able to identify the person with whom a copy of the document was left to effect service on the defendant by means of the fact that .

DATED at , this day of 20 .

\_\_\_\_\_  
*(signature of sheriff or deputy sheriff serving the document)*

**FORMULE 4B**

**PROCÈS-VERBAL DE LA SIGNIFICATION  
PAR LE SHÉRIF**

Numéro de la dénonciation :

COUR PROVINCIALE DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK

(Bureau de )

*(Règle de fonctionnement de la  
Cour provinciale du Nouveau-Brunswick)*

JE SOUSSIGNÉ, (nom au complet), shérif (ou shérif adjoint, selon le cas) du comté , certifie avoir le 20 , à h :

- (1) signifié le présent document au défendeur en remettant une copie à .
- (2) pu identifier le défendeur par le fait que .

*ou, si la signification a été effectuée en application de la règle 4 inclusivement:*

- (2) avoir pu identifier la personne à laquelle une copie du document a été laissée pour effectuer la signification au défendeur par le fait que .

FAIT à le 20 .

\_\_\_\_\_  
*(signature du shérif ou de l'adjoint effectuant la signification)*